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Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē  piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

(attālināti), deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Guntis Kalniņš, 

deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga 

Rimševica 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, 

Gita Skribāne, Marija Abramčika,  Zaiga Kārkliņa un Ineta Janoviča, projektu vadītāja 

Zane Indrika, vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

vadītāja Dace Šileika, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Iecavas 

apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, Vecumnieku Sporta skolas direktore Gita Briņķe, Administratīvās nodaļas vadītāja 

Liene Leveika, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un 

finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītājas vietniece 

Sarmīte Oļehnoviča, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Izglītības, kultūras, sporta 

un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītāja Ilze Tijone, deputāte Solveiga Lineja, sabiedrisko attiecību speciāliste Anta 

Kļaveniece, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Kristīne Dzidruma, 

Izglītības nodaļas speciāliste Vija Beļūna, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas 

vadītājs Dainis Rijkuris, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Baiba Leitlante, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Dace Neiberte, 

Teritorijas plānotāja Dace Platonova, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma 

speciāliste Ligita Vasermane, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciālisti Aija 

Fridrihsone, Dace Stubure, Māris Šarķis, jurists Arvīds Zvirbulis, SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” valdes locekļi Uģis Saukums un Ģirts Kolendo 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 
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1. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada pašvaldības 

2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas novada līdzdalības 

budžeta nolikums”” apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu”. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par investīciju 

projekta “Salātu ielas posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, Bauskā, Bauskas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

4. Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas 

novadā!”” nolikumā. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par projekta „ 

Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” īstenošanu”. 

6. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA “Bauskas novada komunālserviss”. 

7. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas novada 

komunālserviss”. 

8. Par galvojuma sniegšanu pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” aizņēmumam kurināmā iegādei. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2025.gada 30.janvāra lēmumā “Par mantas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss””. 

10. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Sporta skola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

16. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

izglītības iestādē. 

17. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

18. Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, Skaistkalnē iegādi. 

19. Par Bauskas novada domes 19.12.2024. lēmuma Nr.591 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu atsavināšanai” 

atcelšanu. 

20. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 31.janvāra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu”. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 40-5, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 8-10, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Uldzes”-6, Grenctāle, 

Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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24. Par nekustamā īpašuma „Jaunrupuļi” Brunavas pagastā sastāvā esošās zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ domājamās daļas, atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jasmīni”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kukšukrogs”, Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, 

dzīvojamajā mājā “Skujukrogs”, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Zemzari”- 44, Pilsrundāle, 

Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalna Pelši”, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 6”-

9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-2, 

Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Eglaines”-5, Kurmene, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 9-8, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Beibeži 5”-8, Beibeži, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Lapu iela 9, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 53B k-9, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Paozoli 7”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolēni 34”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Sosti 1”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 95", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 41", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma G.k. Dzirnavu iela 130, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
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47. 

Papildu darba kārtība: 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 27.maijā lēmumā Nr. 139 (prot. Nr. 6, 

16.p.) "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu". 

48. Par atsavināšanas tiesību izmantošanu dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā piespiedu 

dalītā īpašuma izbeigšanai. 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada pašvaldības 

2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas novada līdzdalības 

budžeta nolikums”” apstiprināšanu. 

 

(Z.Indrika, J.Kalinka, J.Krievs, I.Pētersone, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Zane Indrika, Jolanta Kalinka. 

2024. gadā Bauskas novada pašvaldība realizēja līdzdalības budžeta projektu konkursu. 

Procesa gaitā saņemti  dažādi viedokļi un  ierosinājumi par to, ko  vajadzētu uzlabot konkursa 

2025. gada nolikumā. Tāpat arī saņemti rakstiski ierosinājumi no VARAM, kas būtu jāņem vērā. 

Balstoties uz šo, oktobra mēnesī iedzīvotāji tika aicināti iesniegt rakstiskus pamatotus 

priekšlikumus, kas grozāms esošajā nolikumā. Tika izveidota darba grupa, kurā brīvprātīgi 

darboties pieteicās gan pašvaldības, gan iedzīvotāju pārstāvji. Pamatojoties uz šiem apkopotiem 

un izvērtētajiem priekšlikumiem, ir lūgums izdarīt Bauskas novada pašvaldības domes          

2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos “Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums” grozījumus. Izmaiņas skar projektu īstenošanu plānošanas vienības. Projektus 

turpmāk īstenos šādās līdzdalības budžeta plānošanas vienībās: Bauskas pilsētā; Bauskas 

apvienības pagastu teritorijā; Iecavas apvienības teritorijā; Vecumnieku apvienības teritorijā; 

Rundāles apvienības teritorijā. Līdzdalības budžets tiks aprēķināts un sadalīts pa plānošanas 

vienībām proporcionāli dzīvesvietu deklarējušo iedzīvotāju skaitam, saskaņā ar Pilsonības un 

migrācijas lietu pārvaldes aktuālajiem datiem. Šāds sadalījums veicinās attiecīgās pārvaldes 

pagastu iedzīvotāju sadarbību, nodrošinot ilgtspējīgu un plānotu attīstību. Sadalījums veicinās 

vienlīdzības principu plānošanas vienībās, kur uz katru deklarēto iedzīvotāju tiek aprēķināta 

identiska naudas summa. Projektu konkursa organizēšana, projektu iesniegšana un balsošana tiks 

organizēta tikai elektroniski, izmantojot līdzdalības budžeta platformu. Iedzīvotājiem, kuriem 

nepietiekamas zināšanas vai nav pieejamas tehnoloģiskās iespējas, atbalstu sniegs visos Bauskas 

novada valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centros.   

J.Krievs jautā par 31. punktu, kurā teikts, ka “par projektiem, kuri ieguvuši vienādu balsu 

skaitu, tiek organizēta atkārtota balsošana, ja ir nepietiekami budžeta līdzekļi vienādi ieguvušo 

balsu skaitu projekta īstenošanai” – cik reizes varēs balsot? Izsaka priekšlikumu “tiek piešķirts 

projektam, kurš komisijas vērtējumā saņem lielāku atbalstu”. Tas būtu loģiski tajā gadījumā, ja 

iedzīvotāju balsojums par projektu ir neizšķirts, bet tā kā tiek svītrots 32. punkts, tad kāda jēga 

komisijas un iedzīvotāju balsojumam? Z.Indrika skaidro, ka saņemta vēstule no VARAM 

adresēta visām pašvaldībām, viena no norādēm bija, ka dome vairs nelemj par finansējuma 

piešķiršanu, izņemot gadījumus, kad jālemj par  papildus finansējuma piešķiršanu,   pēc šīs te 

norādes nolemts 32. punktu dzēst. J.Krievs turpina, ka doma saprotama, bet tad ir jābūt kādam 

citam veidam, kā tiek apkopoti šie punkti, priekš kam jābalso, ja neviens beigās nepieņem 

nekādu lēmumu par to, kurš balsošanas rezultātā iegūst finansējumu, ja dome nepieņem lēmumu, 

tad varbūt lēmums jāpieņem komisijai? A.Mačeks skaidro, ka ir viena liela atšķirība: šeit 

komisija neliek punktus, visur norādīts, ka pie šāda jautājuma izlemšanas domei politiski nebūtu 

jāiesaistās. Budžetā ir apstiprināts finansējums, iedzīvotāji ir nobalsojuši, komisija izvērtē vai 

projekts vispār ir pareizs vai nepareizs un attiecīgi pieņem šo lēmumu. Iedzīvotāji var balsot pēc 
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lēmuma publicēšanas. Uzsver, ka līdz šim nav bijis tāds gadījums, kad kādiem projektiem būtu  

bijis vienāds punktu skaits. J.Krievs turpina: ka 25. punktā noteikts, ka  lēmums ir pieņemts, ja 

par to nobalsojis klātesošo komisijas locekļu vairākums. Balsīm sadaloties vienādi, izšķirošā ir 

komisijas priekšsēdētāja balss, tātad, komisija tomēr balso? Un ko dara iedzīvotāji, atkal balso?   

Kas apkopo balsojumu? G.Kalniņš atzīmē, ka sistēmā GeoLatvija.lv būs redzams balsu 

apkopojums. J.Kalinka: saistībā ar to, ka tiek ieviesta līdzdalības budžeta vienotā platforma, tas 

ietekmē arī nolikuma grozījumus, pēc autorizēšanās šajā sistēmā iedzīvotājam balsojums būs 

redzams. Balsojumam noslēdzoties, būs redzams, cik balsis katrs projekts ir saņēmis, kuram 

vairāk balsu, tas arī uzvar šajā administratīvajā teritorijā. J.Krievs jautā, kas to visu apkopos? 

J.Kalinka atbild, ka to darīs komisija. J.Krievs: tad tā arī būtu jāraksta. I.Pētersone piekrīt, ka 

jāieraksta, ka komisija apkopo balsis un izziņo rezultātus. A.Mačeks: lūdzu apskatieties šo te 

ierosinājumu, jo nobeigumam ir jābūt. G.Kalniņš jautā par 4.4. punktā minēto finansējuma 

apmēru, vai domāts visa konkursa finansējums vai pa teritorijām domātais? J.Kalinka atbild, ka 

domāts katras plānošanas vienības finansējuma apmērs. G.Kalniņš turpina, ka tādā gadījumā  

jānorāda visu 5 vienību finansējumu apmēri. A.Mačeks aicina iestrādāt nolikumā izteiktos 

priekšlikumus. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada domes 

saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada pašvaldības 2023. gada 

30. novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas novada 

līdzdalības budžeta nolikums”” apstiprināšanu". 

 

 

2.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu”. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Ar šiem grozījumiem tiek precizēti saistošo noteikumu visi 6 pielikumi, kopējie 

pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 1 300 961 EUR, tiek precizēts Izglītības un zinātnes 

ministrijas finansējums izglītībai, to palielinot par 512 000 EUR. Tiek precizēts Kultūras 

ministrijas finansējums  mūzikas un mākslas skolām, to palielinot par gandrīz 94 000 EUR, par 

676 569  EUR tiek palielināts finansējums Eiropas savienības fondu līdzfinansētiem projektiem, 

jo budžetā tiek iekļauti četri jaunie ELFLA projekti ar kopējo finansējumu 150 000 EUR. 

Eiropas sociālā fonda plus projekts ar projekta finansējumu 409 000 EUR. Papildu kvota 89 000 

EUR iedalīta projektam “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti”, iekļauts jauns Latvijas-

Lietuvas projekts ar projekta finansējumu 4 670 EUR.  Tiek precizēts valsts budžeta finansējums 

asistenta un pavadoņa pakalpojumam, to palielinot par  83 645 EUR, precizēta mērķdotācija ceļu 

un ielu uzturēšanai, to palielinot par 6 666 EUR. Izdevumu daļa tiek palielināta nedaudz vairāk 

par 4 miljoniem EUR, no tā 1,5 miljoni EUR ir izdevumi prioritāriem pasākumiem saskaņā ar 

komiteju apvienotās sēdes lēmumu. Par 683,1 tūkstoti EUR tiek palielināti izdevumi pedagogu 
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atlīdzībai no valsts budžeta finansējuma un atlikumu gada sākumā, iekļauti izdevumi 6 jauniem 

projektiem par 718,2 tūkstošiem EUR. Iepriekšējā gadā neapgūtie izdevumi 850 000 EUR tiek 

pārcelti uz šo gadu, palielināti izdevumi asistenta un pavadoņa pakalpojuma nodrošināšanai 

atbilstoši papildu ieņēmumiem un atlikumu gada sākumā, papildu finansējums paredzēts parādu 

darījumiem, gandrīz 43 000 EUR izdevumi Iecavas vidusskolas ēkas jumta pārbūvei. Atbilstoši 

faktiskajam naudas līdzekļu atlikumam uz šī gada 1.janvāri, tiek precizēts pamatbudžeta 

atlikums gada sākumā par 2,8 miljoniem EUR, precizēts arī pamatbudžeta atlikums gada beigās, 

to palielinot par 289,7 tūkstošiem EUR. Atbilstoši aizņēmumu izņemšanas grafika izmaiņām 

precizēts aizņēmumu saņemšanas apjoms, palielinot par 230,5 tūkstošiem EUR, palielināta 

aizņēmuma pamatsummas atmaksa par 38 8000 EUR. Precizēts 5.pielikums. Atbilstoši līdzekļu 

atlikumam uz gada sākumu un mērķdotācijas precizējumam, precizēts arī 6.pielikums, ņemot 

vērā izņemtos aizņēmums 2024. gada beigās, un precizējot ieņēmumu bāzi. Ziedojumu budžets 

tiek precizēts atbilstoši līdzekļu atlikumam gada sākumā par 11 023 EUR, palielinot atlikumu 

gada sākumā un arī izdevumos par šo pašu summu.  

M.Mediņam jautājums, kāpēc ceļu budžetam 2026.-2027. gada plānā  samazināts 

finansējums. I.Spurķe atbild, ka mazāks finansējums ir tāpēc, ka 2025. gada sākumā līdzekļu 

atlikums bija  virs 30 000 EUR, bet uz turpmākajiem gadiem provizoriski tiek paredzēts, ka 

finansējuma apjoms kārtējam gadam būs apstiprinātajā apjomā bez atlikumiem. Atlikums uz šo 

gadu bija 31 160 EUR, plānotā mērķdotācija 2025. gadam ir 1 485 627 EUR,  tāda pati summa ir 

2026. un 2027. gadā.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas 

novada domes 2024. gada 19. decembra saistošajos noteikumos Nr. 21 

“Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu””. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par investīciju 

projekta “Salātu ielas posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, Bauskā, Bauskas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

2024. gada 30. maijā pieņemtā lēmuma grozījumu pamatā ir papildu finansējuma 

nepieciešamība projekta īstenošanai, jo atkārtoti izsludinātā iepirkuma rezultātā būvdarbu 

izmaksas pieauga par 325 480 EUR. Saskaņā ar valsts aizdevuma saņemšanas nosacījumiem 

pieļaujamais aizņēmuma apmērs ir 85 procenti no pašvaldības kopējām projekta izmaksām 

attiecīgajā gadā. Šajā gadījumā tie ir 276 658 EUR. Pašvaldības šī gada budžetā projekta 

īstenošanai paredzētais finansējums ir 286 011 EUR, kas ietver līdzfinansējuma daļu papildu 

nepieciešamajam aizņēmumam. Lemjošajā daļā ir noprecizētas projekta kopējās izmaksas un 

aizņēmuma summa. Pēc Satiksmes ministrijas pozitīva atzinuma saņemšanas varēs iesniegt 

pieprasījumu Finanšu ministrijā.  
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Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 30. maija lēmumā “Par investīciju projekta “Salātu ielas 

posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, Bauskā, Bauskas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai””. 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas 

novadā!”” nolikumā. 

 

(K.Dzidruma) 

 

Ziņo: Kristīne Dzidruma. 

2024. gadā pašvaldība izsludināja šo konkursu, atsaucība bija maza, jo pieteicās tikai viens 

pretendents. Aktivitātes netika īstenotas, jo netika atrasti remigranti. Pagājušajā gadā bija 

jāpiesaista divi remigranti Bauskas novadā, bet viņi fiziski netika atrasti. Tas var būt gan 

uzņēmējs, kurš darbojas Bauskas novadā, un nodarbina remigrantu, tas var būt pats remigrants, 

kurš atgriežas Bauskas novadā un rada darbavietu, dibinot savu uzņēmumu. Lai sludinātu jaunu 

konkursu, nolikumā nepieciešams veikt de minimis grozījumus. Šis nolikums paredz visas trīs de 

minimis normas, gan lauksaimniecību, gan zivsaimniecību, gan vispārējo tautsaimniecību. Pēc 

jaunajām normām tika grozīta vispārējās tautsaimniecības regula, kas stājās spēkā pagājušajā 

gadā jūlijā, gan arī lauksaimniecības regula, kas stājās spēkā pagājušā gada decembrī.  Saņemts 

pozitīvs atzinums no Zemkopības ministrijas un Finanšu ministrijas. Lūdz atbalstīt sagatavotos 

grozījumus, lai martā varētu sludināt projektu konkursu. Piebilst, ka maksimālais finansējums 

vienam projektam ir 12 000 EUR, no kuriem 4000 EUR ir pašvaldības līdzfinansējums, bet 8000 

EUR piešķir  Zemgales plānošanas reģions no VARAM. K.Dzidruma piebilst, ka jautājums 

izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas 

atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas novadā!”” nolikumā”. 
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5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par projekta „ 

Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” 

īstenošanu”. 

 

(I.Tijone) 

 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Bauskas novada dome 2024. gada 30. maijā pieņēma lēmumu „Par projekta “Publiskās 

infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” īstenošanu”  5.1.1. 

specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības 

un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 

5.1.1.1. pasākuma “Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam” īstenošanas noteikumi” otrajā 

atlases kārtā. Projekta iesniegšanas termiņš bija 2024. gada 21. jūnijs.  

Projekta attīstības gaitu ietekmēja sarežģījumi projektēšanas stadijā ar A/S “Sadales tīkli” 

infrastruktūru. Projektam ir augsta gatavības pakāpe, jo ir iepirkti gan būvdarbi un ir konkrēts 

izpildītājs. Ir pieņemts lēmums un ir iepirkta būvuzraudzība, bet līgumi netiek slēgti, jo ir 

nosacījums, ka līgumus var slēgt tikai pie finansējuma saņemšanas. Projekta ietvaros 

sasniedzami vismaz šādi rādītāji: vismaz 1 euro darba algu fonda pieaugums privātajos 

komersantos pret 2 euro ERAF finansējuma; nefinanšu investīcijas, kas jāveic uzņēmējam ir  ne 

mazāk par 2/3 no ERAF līdzfinansējuma, un vismaz viens komersants gūst labumu no attīstītās 

publiskās infrastruktūras, darba algu fonda pieaugums privātajos komersantos – 463 076,61 EUR 

un veiktas privātās nefinanšu investīcijas nemateriālajos ieguldījumos un pamatlīdzekļos  

617 436 EUR. Šajā teritorijā reģistrēti vismaz 14 dažādi komersanti, – gan sports, gan 

lauksaimniecība, gan tūrisms, gan mašīnbūves nozares uzņēmums, kurš dod šos rādītājus.  

Projekta apstiprināšanas gadījumā aizņēmuma saņemšanai tiks gatavots jauns lēmuma 

projekts, atkarībā no laika grafika  un kādā veidā šis projekts tiks īstenots, summa varētu 

palielināties uz priekšfinansēšanas daļā, projektā var saņemt arī avansu, ik pa trim mēnešiem 

iesniedzot atskaiti arī šo finansējumu apgrozīt, tad aizņēmums nebūs vajadzīgs tik liels. Ja 

uzņēmējam ir liela kapacitāte un viņš var daudz ātrākā laikā to izpildīt, tad vajadzēs arī līdzekļus, 

par ko nodrošināt. A.Mačekam jautājums, ko  nozīmē precizēsies izpildes tāme? I.Tijone: laika 

grafiks, tāme pret mēnešiem. Budžets nemainās. 

J.Krievs izsakās, ka izbraukājis minēto teritoriju, tur ir gan lauksaimniecība, gan 

transporta uzņēmums, jautā, vai paredzētie 2,3 km ir līdz pašai trasei? I.Tijone atbild, ka līdz 

trasei neiznāk, līdz krustojumam līdz uzņēmēja teritorijai. A.Mačeks paskaidro, ka tā ir ceļa ar 

grants segumu pārbūve. 

G.Kalniņš vēlas precizēt par darba vietām,  vai ir skatīts, cik šiem 14 uzņēmējiem reāli ir 

darba vietas? Publiskajā datu bāzē izmaksāto darba algas fondu varētu redzēt. I.Tijone skaidro, 

ka šajā brīdī vairāk balstāmies uz vienu uzņēmēju – gan darba algas fonda pieaugums, gan 

darbinieku skaita pieaugums, gan investīciju pieaugums ir ļoti ievērojams, fiksējas no 

iesniegšanas dienas, tas ir, no 2023.  gada 1. marta,  vienīgi būs  jāpamato, kā iepriekšējās 

investīcijas varēja radīt šo projektu.    

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 
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2024. gada 30. maija lēmumā “Par projekta “Publiskās infrastruktūras 

izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” īstenošanu””. 

 

 

6.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA “Bauskas novada komunālserviss”. 

 

(I.Romānovs, M.Mediņš, I.Pētersone) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Lēmuma projekta  būtība ir lietus ūdens kanalizācijas uzturēšana Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā, tas ir kopīgi vienoti visās apvienību pārvaldēs. Deleģēšanas līgums   ir 

saistīts ar to, ka šāda lietus ūdens kanalizācijas uzturēšana izriet no pašvaldības funkcijām gādāt  

par pretplūdu pasākumu. Līdz ar to likums atļauj izvēlēties šādu sistēmu uzturēšanas formu ar 

deleģēšanas līguma palīdzību. Slēdzot šādu deleģēšanas līgumu,  ir jākonstatē visi šie akti un 

apstākļi, kas  atļauj to nodot kapitālsabiedrībai, un tas arī lēmuma projektā ir aprakstīts 

konstatējošajā daļā ar daudziem un dažādiem apsvērumiem, pēc kā secināms, ka 

kapitālsabiedrība šādu funkciju noteikti varētu veikt daudz efektīvāk no likuma viedokļa. 

Finansējums šim pasākumam ir paredzēts no pašvaldības budžeta, kas izdalāms kā dotācijas 

veidā piešķirams vēlāk par izpildītajiem darbiem un tiem uzdevumiem. Noslēdzot līgumu, šādi 

darījumi neapliekas ar PVN norēķinu gaitā. Jautājums tika skatīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, bija ieteikums precizēt sistēmu garumus, uzdevums dots apvienību pārvalžu vadītājiem, 

konkrētais gadījums par Liepu aleju Bārbelē,  pārmērīts, no gūlijas līdz akai ir 10 metri. 

M.Mediņš  nepiekrīt šim apgalvojumiem, jo ļoti labi pārzina Liepu aleju, ir problēmas jau 

četru gadu garumā, tiek runāts, ka ir jāveic šī rekonstrukcija un jāsakārto  ūdens noteces,  

jautājums, kāpēc šie speciālisti, kas pārbaudīja garumu, nav redzējuši, ka tur ir vēl viena gūlija, 

starp kurām ir 25 m attālums. Tur ir vairākas kanalizācijas akas, kas savienotas kopā, lūdz 

vēlreiz precizēt šos attālumus. Ja tur tiks realizēts projekts, tad, domājams, ka tad arī tas 

atklāsies. Deputāts norāda, ka pat var pats parādīt, kur atrodas otra gūlija, kas nav tikusi uzturēta 

un tīrīta gadiem. I.Romānovs pateicas par ieteikumu, apsola, ka noteikti tas tiks pārbaudīts. 

A.Mačeks piebilst, ka arī redzējis divas gūlijas, labajā pusē ir vēl viena gūlija, kas ietek mājas 

kanalizācijā. Iesaka ar M.Mediņu aprunāties un aiziet apskatīties reālo situāciju uz vietas. 

I.Romānovs: līdz domes sēdei noteikti tiks pārbaudīts. 

I.Pētersone vērš uzmanību, ka ņemot vērā esošo spēkā likumu un arī pieminētās vadlīnijas, 

izveidotās kapitālsabiedrības pamatojums ir efektivitāte. Nav rindā  stāvošu gribētāju šo deleģēto 

uzdevumu veikt.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA 

“Bauskas novada komunālserviss””. 
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7.p. 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas novada 

komunālserviss”. 

 

(I.Romānovs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Bauskas novada pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Dārza iela 11”, Bauskā, 

Bauskas novadā, kas sastāv no zemes vienības 6073 m2 platībā  un ēkas uz tās – katlu mājas ar 

būves kadastra apzīmējums. Īpašuma tiesība nostiprināta Zemgales rajona tiesas Bauskas pilsētas 

zemesgrāmatas nodalījumā.  Bauskas novada pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums 

“Biržu iela 8C”, Bauskā, Bauskas novadā, kas sastāv no zemes vienības 2565 m2 platībā, uz 

kuras atrodas atkritumu savākšanas laukums. Īpašuma tiesība nostiprināta Zemgales rajona tiesas 

Bauskas pilsētas zemesgrāmatas nodalījumā. Ņemot vērā, ka nekustamais īpašums “Dārza iela 

11” tiek izmantots siltumapgādes nodrošināšanai un Kapitālsabiedrība organizē siltumapgādes 

pakalpojumus, nekustamais īpašums “Biržu iela 8C” tiek izmantots atkritumu apsaimniekošanā 

un kapitālsabiedrība organizē atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus, būtu lietderīgi 

nekustamos īpašumus “Dārza iela 11” un “Biržu iela 8C” atsavināt ieguldot kapitālsabiedrības 

pamatkapitālā.    

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par mantisko ieguldījumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībā SIA “Bauskas novada komunālserviss””. 

 

 

8.p. 

Par galvojuma sniegšanu pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” aizņēmumam kurināmā iegādei. 

 

(I.Romānovs, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, U.Saukums) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

2025. gada 14. februārī Bauskas novada pašvaldībā saņemts SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” valdes locekļu Ģirta Kolendo un Uģa Saukuma iesniegums “Par galvojuma 

sniegšanu aizņēmumam kurināmā iegādei” ar lūgumu sniegt galvojumu aizņēmuma saņemšanai 

kurināmā iegādei 2025. gadā. Likuma “Par valsts budžetu 2025. gadam un budžeta ietvaru 2025., 

2026. un 2027. gadam” 38. panta otrā daļa nosaka, ka pašvaldību kapitālsabiedrībām ir tiesības 

saņemt valsts budžeta aizdevumu kurināmā iegādei ar pašvaldības galvojumu. Aizdevuma 

atmaksas termiņš ir līdz diviem gadiem ar atlikto pamatsummas maksājumu līdz vienam gadam 

no aizdevuma līguma noslēgšanas dienas. Pieteikums galvojuma pārraudzības padomei ir 

iesniedzams līdz 5. martam. Grafikā redzams, ka kurināmā iegādes darījumi ir paredzēti        

2025. gada sezonā, atmaksas nosacījumi iestājas ar 2026. gada janvāri, līdzīgās daļās arī 

procentu maksājumi. Lēmuma projektam pievienots aizņēmuma saistību aprēķins diviem 

gadiem, pievienots arī galvojuma pieprasījuma ekonomiskais pamatojums. Projekta mērķis ir 

apgrozāmo līdzekļu papildināšana kurināmā iegādei.  
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A.Mačeks vēlas precizēt, vai šis aizņēmums tiks ņemts pēc vajadzības? I.Romānovs: tiks 

ņemts mērķēti kurināmā iegādei atbilstoši vajadzībai. Ja grafiks jau ir, tad faktiski parakstot šo 

dokumentu, arī pie grafika atbilstoši noslēgtajiem jau spēkā esošiem līgumiem par kurināmā 

iegādi tas arī tiks izmantots. 

G.Kalniņš: līdz finanšu komitejai tāds pielikums nebija atsūtīts, lūdz pielikt aizdevumu 

izmantošanas grafiku pa gadiem. Kapitālsabiedrības valdes loceklis mutiski skaidroja, kurā gadā 

un kam tiks lietots, bet nav saprotams, kā viņu apņemšanās ir piefiksēta, lai izlietojums būtu tieši 

tādiem mērķiem, kā tika skaidrots.  I.Romānovs atbildē uzsver, ka aizņēmums un galvojums tiek 

izsniegts kurināmā iegādei atbilstoši noslēgtajiem līgumiem. Jāsaprot, ka realizējot šo te 

aizņēmumu, kapitālsabiedrībai tiek atbrīvoti aprites līdzekļi dažādām citām vajadzībām, kas būtu 

jāmaksā kurināmā iegādei atbilstoši līdzekļiem, tātad, šie līdzekļi teorētiski atbrīvojas dažādu 

vajadzību investīciju un attīstības projektiem. G.Kalniņš norāda, ka tā nebija atbilde, tas bija 

skaidrojums par uzdoto jautājumu. Sarunā bija arī konkrēti nosauktas lietas, kam tie tiks 

atbrīvoti. I.Romānovs atbild, ka viņa rīcībā ir tāds saraksts. Atzīmē, ka jāpieturas pie Valsts 

kases regulējuma un konkrētā mērķa, kam tiek izmantots šis te aizņēmums, viennozīmīgi tas arī 

tā tiek darīts. A.Mačeks jautā, vai nepieciešams vēl kāds papildu skaidrojums no U.Saukuma? 

Visas plānotās darbības un rīcības ir iekļautas stratēģiskajos plānos, un tas viss ir labi redzams 

uzņēmumā.  

I.Pētersone izsakās, ka šajā neformālajā sarunā nepiedalījās, līdz ar to pietrūkst 

informācijas, saprot, ja ir konkrēti definēts mērķis, kādos gadījumos vispār var pretendēt uz šo 

aizņēmumu. Jautā par naudas plūsmu, jo šis ir viens no noteicošajiem dokumentiem gan 

aizdevējiem, gan saņēmējiem. Lai varētu virzīt  lēmumu tālākai skatīšanai, pietrūkst šī 

dokumenta. Iepazīstoties ar operatīvo bilanci par pagājušo gadu un  debitoru kreditoru, kas ir ļoti 

būtiski, tie noteikti ir tie labākie rādītāji sabiedrībai. Kapitālsabiedrība ir jauna, arī reorganizācija 

prasīja savus resursus, bet tomēr lūgums līdz domes sēdei pievienot klāt šo naudas plūsmu. 

I.Romānovs atbild, ka šie aspekti pārrunāti tajā formātā, kurā persona diemžēl attaisnojošu 

iemeslu dēļ nevarēja piedalīties un būtiskākais, uz ko norādīja arī kapitālsabiedrības valdes 

locekļi, ir tas, ka naudas plūsma, ir stabila, lai arī vēlētos varbūt bagātīgāku. Uzņēmumam nav 

parādu, faktiski tas strādā ar stabilu naudas plūsmu. I.Pētersone turpina, ka ar šo lēmumu 

uzņemamies atbildību par to, ka dažādu risku  gadījumā šie līdzekļi būs jāmaksā no pašvaldības, 

tātad, publiskajiem līdzekļiem. Tāpēc, lai pieņemtu izsvērtu lēmumu, lūdz pievienot plānoto 

naudas plūsmu pa mēnešiem. Izpilddirektors aicina U.Saukumu sniegt detalizētāku atbildi, 

U.Saukums skaidro, ka naudas plūsma ir sagatavota, to var iesniegt, tas nav nekāds noslēpums. 

Papildina, ka uzņēmums pilda savas saistības, pagājušā gada bilance ir pozitīva,  principā ar 

visām saistībām uzņēmums tiek galā stabili. Uzņēmums ir spējīgs norēķināties ar pakalpojumu 

sniedzējiem, gan aizdevējiem, kas kapitālsabiedrībai ir aizdevuši līdzekļus. Šis aizdevums ir tāda  

kā riska apdrošināšana, lai neveidotos kavējumi un neveidotos papildus soda naudas, jo 

vislielākās raizes sagādā apkures maksājumi. Lai nerastos sastrēgumi, šis aizdevums ļauj to visu 

nobuferizēt; nemaksājam soda naudas, kavējuma naudas, tādā veidā izlīdzinām savu darbību. 

I.Pētersone: noslēgtajos līgumos soda naudas ir lielākas nekā būtu aizdevuma procenti? 

U.Saukums: protams, ja kaut ko nesamaksājam, ir riski piegādē. Uzņēmums nepārtraukti attīstās, 

apkures sezonai ieguldīts diezgan daudz līdzekļu, Kurmenes pusē uzstādīts jauns apkures katls, 

arī Codē, uzņēmums visu laiku attīstās un, lai šis process nepārtrauktos,  tas ir vajadzīgs, lai to 

stabili varētu veikt. Šis aizdevums ir lētāks, tam ir 2,5 procentu likme un tam ir daudz labāki 

atgriešanas nosacījumi. SEB  bankā ņemtais aizdevums apgrozāmo līdzekļu stabilizācijai ir ar 6 

procentu likmi. I.Pētersone: tas miljons nav uzreiz jūsu kontā, bet tikai tad, kad nepieciešams, 

pēc kredītlīnijas principa? U.Saukums atbild apstiprinoši, tiek maksāts tikai par to daļu, kas tiek 

paņemta. Tā ir kā rezerve, stingri esam apņēmušies un vienojušies par to, ka šo kredītu tērējam 

tikai noteiktiem mērķiem, ir sadarbība ar pārraugošo institūciju. A.Mačeks pateicas par 

skaidrojumu, precizē, ka apkures katls ir sagādāts Vallē, nevis  Kurmenē. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana.  
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par galvojuma sniegšanu pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada komunālserviss” aizņēmumam 

kurināmā iegādei”. 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2025.gada 30.janvāra lēmumā “Par mantas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss””. 

 

(N.Vāvers) 

 

Ziņo: Normunds Vāvers. 

2025. gada 30. janvārī Bauskas novada dome pieņēma lēmumu “Par  mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā SIA “Bauskas novada komunālserviss”. 1. pielikumā netika iekļauta  

zemes vienība, kura atrodas adresē Rīgas ielā 18, Iecavā. Lai SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” veikt pilnvērtīgu saimniecisko darbību savu deleģēto funkciju veikšanai, 

nepieciešams nodot minētajai kapitālsabiedrībai bezatlīdzības lietošanā arī minēto zemes 

vienību. Lūdz atbalstīt sagatavot lēmuma projektu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2025.gada 30.janvāra lēmumā “Par mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss””. 

 

 

10.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(N.Vāvers) 

 

Ziņo: Normunds Vāvers. 

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 20. janvārī saņemts biedrības “Ļūmaņu ģimenes 

fonds” e-pasts, kurā izteikts lūgums izskatīt iespēju ziedot biedrībai jebkāda veida 

transportlīdzekļus, lai tie nokļūtu Ukrainas bruņoto spēku un sabiedrisko iestāžu rīcībā. Lai 

pašvaldība varētu veikt dāvinājumus vai mantas ziedojumus, nepieciešams novada domes 

lēmums, kā arī tiek slēgts dāvinājuma (ziedojuma) līgums, kurā tiek paredzēts dāvinājuma 
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(ziedojuma) mērķis, kā arī kārtība, kādā dāvinātājs (ziedotājs) pārbauda, vai dāvinātā manta ir 

izlietota likumīgi un lietderīgi. 

 Pašvaldība ir gatava dāvināt (ziedot) Ukrainas atbalstam automašīnu RENAULT 

LAGUNA ar valsts reģistrācijas numuru HH6052, pirmās reģistrācijas datums 26.02.2003, 

nododot to biedrības “Ļūmaņu ģimenes fonds”,  īpašumā un vienojoties, ka pati biedrība ar 

biedrības brīvprātīgajiem nogādās dāvinājumu uz Ukrainu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) 

Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam”. 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Sietiņš, J.Krievs, M.Abramčika, G.Kalniņš,) 

 

Ziņo: Aigars Sietiņš. 

Saskaņā ar Bauskas novada pašvaldības noteikumiem par maksas pakalpojumu izcenojumu 

noteikšanas metodiku un apstiprināšanas kārtību, veikti Rundāles apvienības pārvaldes maksas 

pakalpojumu aprēķini un pārrēķini. Pārrēķini veikti 5 objektiem un no jauna ir izstrādāti 5 

maksas pakalpojumu izcenojumi.  Mazākā cenas izmaiņa 11 centi, lielākā – nepilni 2 EUR. Ir arī 

noteikti maksas pakalpojumi Rundāles pagasta multifunkcionālā centra abām zālēm,  kā arī ēkai 

“Rundāles Avoti”, kurā atrodas Uzņēmējdarbības  un kompetenču attīstības centrs. Cenrādis 

stājas spēkā ar šī gada 1. martu.  

J.Krievs: jautājums tas pats, ko uzdevu Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē par 

pielikuma 9. un 10. punktu. Tajā norādītas vienādas telpas, izmaksas noteiktas gan par stundu, 

gan par kvadrātmetru mēnesī, vai tā ir 1. un 2. stāva telpa, vai tā ir viena un tā pati telpa? 

A.Sietiņš atbild, ka 2. stāva telpai ir platība 103 m2, 1. stāva telpu platība ir 140 m2, tajā 

paredzēts izvietot tirdzniecības stendus novada mājražotājiem un lauksaimniekiem. J.Krievs: 

laikā, kad telpā būs izvietoti tirdzniecības stendi, uz stundām šo telpu noīrēt nevarēs?  A.Sietiņš 

atbild, ka var noīrēt uz stundām. J.Krievs turpina, ka nav saprotams, kā būs tad, ja telpu 

vienlaicīgi īrēs divi – kuram tiks izrēķinātas stundas vai kvadrātmetri? Bet, ja tāda situācija 

principā nav iespējama, tad, protams, viss var palikt tā kā ir. A.Mačeks aicina  precizēt šo te 

jautājumu – ja telpas daļa būs jau izīrēta uz kvadrātmetriem un vienlaicīgi notiks pasākums, kur 

vēlas telpu izīrēt uz 2 stundām, pēc kāda  izcenojuma tas tiks aprēķināts? A.Sietiņš: pēc stundu 

izmaksas. A.Mačeks: vai kvadrātmetra izcenojums domāts tirdzniecībai? A.Sietiņš: viens 

kvadrātmetrs mēnesī domāts  tirdzniecības stendu izvietošanai. A.Mačeks turpina: ja telpā notiek 

tirdzniecība un 20 m2 no telpas platības ir aizņemti, bet otrs vēlas īrēt telpu pasākumam uz 

stundu? G.Kalniņš jautā, vai tam, kurš īrēs uz stundu, tiks atrēķināts proporcionāli no 

izmantotajiem kvadrātmetriem? M.Abramčika skaidro, ka lekcijām un semināriem domātas       

2. stāva telpas. Izcenojums tika veikts pēc 2025. gada budžeta tāmes. Telpa ilgi nebija apdzīvota, 

ja radīsies problēmas, varēs veikt pārrēķinu, bet pašlaik aprēķins par stundu tiks veikts, neņemot 

vērā, ja kāds no kvadrātmetriem jau ticis izlietots. A.Mačeks pateicas par skaidrojumu, nav 
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iebildumu pret aprēķiniem,  bet gan par to, ka vienlaicīgi nevarēs izīrēt kvadrātmetrus vai telpu, 

vai nu viens vai otrs. G.Kalniņš: ja uzņēmējs iznomās, piemēram, četrus kvadrātmetrus mēnesī, 

tad par šo telpu vairs citu ieņēmumu šajā mēnesī nebūs? Kāda iznāk telpas kopējā bilance par 

ieņēmumiem un izdevumiem?  

A.Mačeks lūdz sagatavot skaidrojumu pie ziņojuma domes sēdē. Norāda, ka šeit netiek 

runāts par izcenojumu, bet gan par tā piemērošanu vienā zālē. Atbildes vajadzētu rast.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Rundāles apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(G.Skribāne, A.Mačeks, G.Kalniņš, L.Rimševica, I.Pētersone) 

 

Ziņo: Gita Skribāne. 

Atbilstoši Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 28. marta noteikumiem “Maksas 

pakalpojumu izcenojumu noteikšanas metodika un apstiprināšanas kārtība” un Bauskas novada 

domes saistošiem noteikumiem “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” ir veikti 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu aprēķini. 

Iepriekš spēkā esošajiem aprēķiniem nākuši klāt  divi izcenojumi, kas iepriekš bija pirmsskolas 

izglītības iestādei “Cielaviņa”. Pēc Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē izteiktajiem 

iebildumiem maksas cenrāža pielikumam pievienots precizējums,  jo telpu nomas pakalpojumam 

nebija pievienoti kvadrātmetri. Pielikums papildināts ar 6. punktu, kurā noteikts, ka 

pakalpojumam par veļas mazgāšanu noteiktajai maksai maznodrošinātām un trūcīgām personām, 

pensionāriem un daudzbērnu ģimenēm tiek piemērota 30 % atlaide. Lēmums stājas spēkā ar 

2025. gada 1. martu.  

A.Mačeks uzdod precizējošu jautājumu, vai atlaides attiecas uz visas Latvijas 

iedzīvotājiem? G.Skribāne skaidro, ka atlaides piemērojamas Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā deklarētājām personām. To precizēs. 

G.Kalniņš jautā, vai 2022. gadā aprēķini netika veikti pēc metodikas, kāpēc ir tik būtiski 

pieaugumi gan Saieta namam, gan Sporta halles nomai – pieaugums ir trīs reizes lielāks 

salīdzinot ar iepriekšējo cenrādi. G.Skribāne: 2022. gadā apstiprinātais noteikti bija rēķināts pēc 

spēkā esošās metodikas, bet, protams, pa šiem gadiem ir pieaugusi gan minimālā alga, kas dod 

būtisku pieaugumu, tāpat arī pieaugušas pārējās izmaksas, līdz ar to izcenojums ir lielāks. 

G.Kalniņš norāda, ka tik būtiski nav pieaugusi ne darba alga, ne pārējās izmaksas. Arī ēdamzālei 

iepriekš bija 6,19 EUR, tagad 17 EUR, pamatskolas hallei bija 13 EUR, tagad 37 EUR, kura ir tā 

izmaksa, kas rada šādu palielinājumu? G.Skribāne: izmaksas palielina tas, ka iepriekšējā       

2022. gada aprēķinā ir personāla, tieši apkopējas, atlīdzība. Saieta namā un ēdamzālē bija ielikta 

tikai viena apkopējas alga, kura šo ēdamzāli tīra, bet neskatoties uz to, ka viņa vēl tīra arī pārējās 

skolas telpas, līdz ar to procentu proporcija, kas bija attiecināma uz šīm izmaksām, bija ielikta 



15 

 

neprecīza. Tādēļ arī tām izmaksām 2022. gadā iznāk mazāks izcenojums nekā šobrīd. A.Mačeks 

pateicas par atbildēm, izsakās, ka ņemot vērā šādu telpu nomas pieaugumu, nav pārliecības, vai 

drīz vispār kāds vēlēsies pašvaldības telpās kaut ko īrēt. 

L.Rimševica jautā, vai ir informācija, cik, piemēram, ir  izīrētas gultasvietas internātskolā 

par šādām summām, jo tās izcenojums ir 19,51 EUR.  Valle ir ļoti saistoša vieta nometnēm, tur ir 

sporta zāle, tur ir internāts, bet šī brīža cenas ir pilnīgi neadekvātas, tās nerosina cilvēkus šos 

pakalpojumu izmantot  un ļaut skolai arī nopelnīt. G.Skribāne: ir atsauce, ka maksu neiekasē no 

Bauskas novada budžeta institūcijām un Bauskas novada teritorijā reģistrētām biedrībām 

nodibinājumiem, kam piešķirts sabiedriskā labuma organizācijas statuss, ja  ir sniegta izglītības, 

kultūras, sporta un sociālo funkciju veikšana.  Ja novada sporta skola organizē Vallē nometni, tad 

viņi par šo telpu nomu nemaksā un pārsvarā tā arī ir, ka skolas internāts vasarā vairāk ir aizņemts 

tieši ar sporta skolu audzēkņiem. Pagājušajā gadā internāts pa maksu ir izmantots 36 naktis. 

A.Mačeks atzīmē, ka tas vairāk bija domāts par to, ka skolai nav iespējas piepelnīties no citām 

sporta bāzēm, kas nav mūsu novadā. Vienīgi nesaprotams, kā pusslodze var ietekmēt tik lielu 

kvadrātmetra cenas pieaugumu.  

J.Krievs izsakās, ka nekas nav par velti, jo tāpat kādam šī cenas starpība jāsedz, un tā būs 

pašvaldība. Jautā, vai šie 37 EUR par vienu stundu sporta halles izmantošanu nav pārāk 

uzskrūvēts cipars? Nav jau tā, ka Valles pamatskola pati sedz šos izdevumus. Negrib apšaubīt 

metodiku, bet vai ir pareizi izejas cipari? A.Mačeks norāda, ka ekonomistei kopā ar finansistiem 

šis vēlreiz jāpārskata. G.Kalniņš turpina par to pašu gultasvietu. Ja  Valles pamatskolā tiek izīrēta 

gultasvieta, tad Skaistkalnes vidusskolā tā visticamāk būs telpa gulēšanai. A.Mačeks piekrīt, ka, 

protams, nevar  salīdzināt, viena ir veca ēka; dienesta viesnīca un internāts ir divas dažādas 

lietas. Ir jāapskatās, vai 2022. gada metodikā ir tiešām tāds trīskāršs pieaugums uz kvadrātmetru, 

lai nesanāk, ka  būs ēkas un telpas, kuras stāvēs tukšas un nebūs nekāda pienesuma.  

Debatēs izsakās I.Pētersone, kura aicina kritiski pavērtēt, vai nevar kaut ko pārskatīt, 

samazināt, varbūt  var paskatīties kā kaut kādas proporcijas tiek rēķinātas. Varbūt  juristi varētu 

pavērtēt, vai nav iespējams piemērot kaut kādas atlaides attiecībā uz sportu, izglītību un kultūru, 

ja telpas tiek  izīrētas uz ilgāku laika periodu. Tad pašvaldība varētu noteikumos piešķirt kaut 

kādas atlaides, tā ir cenu veidošanas politika.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu “Par Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(G.Skribāne, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Latviete) 

 

Ziņo: Gita Skribāne. 

Atbilstoši Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 28. marta noteikumiem “Maksas 

pakalpojumu izcenojumu noteikšanas metodika un apstiprināšanas kārtība” un Bauskas novada 
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domes saistošiem noteikumiem “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” ir 

veikts maksas pakalpojumu izcenojumu pārrēķins Vecumnieku vidusskolai. Ir tie paši 3 maksas 

pakalpojumu izcenojumu telpu nomām, vienīgi skolas telpai Sporta ielā 2A jaunais izcenojums ir 

par vienu stundu, iepriekšējais bija par mēnesi. Maksa netiek iekasēta, ja maksas pakalpojumi  

sniegti izglītības, kultūras, sporta un sociālo funkciju veikšanai no Bauskas novada budžeta 

institūcijām un Bauskas novada teritorijā reģistrētām biedrībām, nodibinājumiem, kam piešķirts 

sabiedriskā labuma organizācijas statuss. Lēmums stājas spēkā ar šī gada pirmo martu.  

A.Mačeks secina, ka atšķirība sanāk milzīga. G.Skribāne: atšķirība ir tā, ka iepriekšējā 

cenrādī maksa bija norādīta par mēnesi, tā bija ilgtermiņa noma, kura nebija jāatspoguļo maksas 

pakalpojumu cenrādī. A.Mačeks turpina par skolas sporta zāles nomu Rīgas ielā 24,  iepriekš par 

stundu maksāja 20,72 EUR? G.Skribāne atbild, ka tagad aprēķinātā maksa ir 25,16 EUR stundā. 

G.Kalniņš jautā, vai tiešām tik līdzīgas cenas sanāk par sporta zāles nomu ar platību 60 

kvadrātmetri, un par sporta zāles nomu ar platību 450 kvadrātmetri vienā un tanī pašā iestādē, pie 

tam sporta zāle Kalna iela 13A nosacīti atrodas pagrabā, un Rīgas ielā 24, kuru var tiešām 

nosaukt par sporta zāli? G.Skribāne atbild, ka izmaksas ir ļoti līdzīgas tādēļ, ka Vecumnieku 

vidusskolā izmaksas katrai ēkai nav atdalītas, izmaksas (elektrība, apkure, ūdens) par skolu ir 

kopīgas. G.Kalniņš atbild, ka tas ir saprotams, bet Kalna ielā maksa mainījusies no 10,83 EUR 

uz 21,59 EUR, un tad, ja nav atdalīta viena no otras, tad kaut kā procentuāli abām divām pieaug 

vienādi. A.Mačeks: tikko G.Skribāne minēja tādu lietu, ka izmaksas nav izdalītas atsevišķi. 

Jautājums par iepriekš skatīto Valles pamatskolu – vai bērnudārza daļa nāk klāt pie zāles 

izcenojuma īres? Vai tur tikai tiešās attiecināmās izmaksas, kā ir ar to metodiku? G.Skribāne 

skaidro, ka cik varēja, tik centās rēķināt pēc metodikas, tām ēkām, ko nevarēja atdalīt, tika  

rēķināts uz kopīgo skolas platību pret iznomājamo platību. A.Mačeks: apkopēja iet pa visām trim 

šīm telpām, vai katrā ir atsevišķa apkopēja? G.Skribāne: Kalna 13A ir 3,1 slodze, Rīgas 24 ir 4 

slodzes,  proporcijas īpatsvari ir pēc aizņemtās platības no konkrētās ēkas. G.Kalniņš: iespējams, 

ka metodikā ir jāskatās maksas pakalpojumu vienību skaits, kādu kurā brīdī ieliek, Kalna ielā 

izmantojamās maksas vienības ir divreiz mazāk nekā citā telpā, līdz ar to izmantotājs, kurš to 

vienu stundu paņem, nav vainīgs, ka varbūt viņš ir vienīgais tanī mēnesī un tad viņš it kā maksā 

par vēl 3, kuri tanī mēnesī neiznomā vairāk. Skaidro I.Latviete: attiecībā par to, cik izmanto 

maksu pakalpojumam, tas skaits neietekmē, ietekmē, piemēram, ja telpu izmanto mēnesī 2 

dienas vispār,  tas ir tas, kas ietekmē, jo ja skatās aprēķina tabulās,  izdala, cik  telpa ir noslogota,   

zmainīsies tas procents, kas aiziet uz maksas pakalpojumu. Galvenais ir, jo telpa ir vairāk 

noslogota, jo šī sporta zālēm izcenojums iznāks mazāks uz to vienu stundu, ja tā zāle bērnudārzā 

varbūt ir noslogota 4 stundas dienā, izcenojums būs krietni lielāks. G.Kalniņš: jo zāli intensīvāk 

izmanto, jo mazāks izcenojums, jo vairāk tā jākopj. I.Latviete turpina: piemēram, ja zināms, ka 

šo zāli kopj viens apkopējs, tad visu tikai šī apkopēja algu liek šajā izcenojumā, ja apkopējs kopj 

vēl citas skolas telpas, un, ja nevar izdalīt, ka viņa ir tikai uz šo vienu telpu, tad liek visas četras 

apkopēju slodzes un dala proporcionāli kvadrātmetriem, kā tas ir jau pieminētajā Vecumnieku 

vidusskolas gadījumā. I.Latviete par Valles internātu – ja ēka būtu noslogota visu laiku, 

piemēram, skolas laikā visas šīs gultas vietas aizņemtu skolēni un brīvlaikos, un vasarā viņas 

izmantotu sporta nometnes, izcenojums būtu mazāks. I.Pētersone: kā mēs rēķinām  tos resursus,  

pieņemsim, tās pašas telpu apkopējas, ja telpām nav noslodzes, telpa stāv tukša, tad ko tā 

apkopēja dara, jo mēs rēķinām, ka viņa visu laiku ir darbā? Vai pieņemam apkopēju  tikai tad, 

kad ir telpa ir izīrēta, vai,  kad mēs paši izmantojam? I.Latviete atbild, ka šis jautājums ir iestādes 

vadītāja kompetencē, ja konkrēti runā par apkopējām, tātad, šīs te slodzes tiek rēķinātas  uz 

kopējām platībām, un ja iestādes vadītājs šajā platībā ir ierēķinājis  šo te internāta vai dienesta 

viesnīcas telpas, ko faktiski varbūt gada laikā kopj tikai 3 mēnešus, tad ir jautājums, vai tiešām 

tik daudz slodzes iestādei ir  vajadzīgas? Tas viss veido šīs izmaksas. 

A.Mačeks pateicas par skaidrojumu un debatēm, atzīmē, ka jādomā, kā pie šī te 

izcenojuma varētu vairāk piesaistīt gribētājus īrēt telpas, jo ar šī brīža cenām mēs tos atbaidām. 

I.Pētersone: it kā vienkāršs jautājums, bet vajadzīga vai nu darba grupa vai diskusija, lai izrunātu 
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visus šos jautājumus, varbūt jāmaina metodika, izejot no situācijas. Vajag plašāku diskusiju. 

M.Mediņš: nosakot mazākas cenas par telpu īri, degradējam uzņēmējdarbību.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Okmanis) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku vidusskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Sporta skola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(G.Briņķe, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Gita Briņķe. 

Ir izstrādāts lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku 

Sporta skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. Cenrādis izstrādāts atbilstoši Bauskas 

novada pašvaldības 2024. gada 28. marta noteikumiem “Maksas pakalpojumu izcenojumu 

noteikšanas metodika un apstiprināšanas kārtība” un Bauskas novada domes saistošiem 

noteikumiem “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam”. Aprēķini ir veikti sakarā 

ar  dažādu cenu paaugstināšanos. Starpība, salīdzinot ar iepriekš spēkā esošo cenrādi,  ir 3,49 

EUR. Par maksas pakalpojumiem, ja tie sniegti izglītības, kultūras, sporta un sociālo funkciju 

veikšanai, maksu neiekasē no Bauskas novada pašvaldības budžeta. Iestādēm, Bauskas novada 

teritorijā reģistrētām biedrībām un nodibinājumiem, kam piešķirts sabiedriskā labuma 

organizācijas statuss. Lēmums stājas spēkā 2025. gada 1. martu.  

G.Kalniņš: šeit ir rēķinātas tīrās sporta zāles izmaksas tikai ar konkrētiem darbiniekiem un 

konkrētiem izdevumiem, nav jārēķina nekādas proporcijas vai attiecināmās un neattiecināmās 

izmaksas, tas ir vēl viens iemesls, kāpēc šo metodiku vajadzētu pārskatīt. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku Sporta skola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 



18 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 

(Z.Kārkliņa) 

 

Ziņo: Zaiga Kārkliņa. 

Saskaņā ar Ministru kabineta 2016. gada 28. jūnija noteikumu Nr. 418 “Kārtība, kādā 

veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem”             

9. punktu ir aprēķinātas viena izglītojamā izmaksas mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs. 

Aprēķins vienam izglītojamam mēnesī ir veikts pēc iepriekšējā saimnieciskajā gadā pēc naudas 

plūsmas uzskaitītiem izdevumiem un attiecīgi izglītojamo skaitu uz šī gada pirmo janvāri. Visi 

aprēķini par katru izglītības iestādi pievienoti informācijas datnēs. Šie norēķini ir piemērojami no 

2025. gada 1. janvāra. Atbildīgais par lēmuma projekta organizatorisko piemērošanu ir Izglītības 

nodaļa. Lēmuma projektam bez pielikuma ir pievienota informācija, kur salīdzinātas viena 

izglītojamā izmaksas pašvaldības savstarpējiem norēķiniem pagājušā gadā: salīdzinot ar pagājušā 

gada janvāri izglītojamo skaits samazinājies par 40 bērniem. Z.Kārkliņa informē, ka no citām 

pašvaldībām Bauskas novada pašvaldības  pirmsskolas izglītības iestādēs mācās 51 izglītojamais, 

skolās – 158 izglītojamie, kopā no citām pašvaldībām mūsu novadā mācās 209 izglītojamie. 

Savukārt, no mūsu novada 242 bērni mācās citu pašvaldības iestāžu izglītības iestādēs: 

pirmsskolā 29 izglītojamie, vispārizglītojošās skolās 213 izglītojamie. Tas nozīmē, ka vairāk par 

33 bērniem dodas uz citu pašvaldību skolām, pārsvarā tā ir Rīga un tai pieguļošās pašvaldības.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem”. 

 

 

16.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

 

(Z.Kārkliņa) 

 

Ziņo: Zaiga Kārkliņa. 

Pašvaldības atbalsts ir paredzēts norēķiniem ar Izglītības iestāžu reģistrā reģistrētu privāto 

izglītības iestādi, kas Bauskas novada pašvaldības teritorijā deklarētiem izglītojamiem nodrošina 

pirmsskolas izglītības programmu apguvi un īsteno licencētu pirmsskolas izglītības programmu. 

Aprēķini veikti pamatojoties uz Ministru kabineta 2015. gada 8. decembra noteikumu Nr. 709 

“Noteikumi par izmaksu noteikšanas metodiku un kārtību, kādā pašvaldība atbilstoši tās 

noteiktajām vidējām izmaksām sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātajai 

izglītības iestādei”. Ar lēmuma projektu paredzēts apstiprināt 2025. gadā pašvaldības atbalstu par 

pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē: 
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1. EUR 419,71 apmērā mēnesī par vienu Bauskas novada pašvaldības teritorijā deklarētu 

izglītojamo vecumā no pusotra līdz četru gadu vecumam; 

2. EUR 126,17 apmērā mēnesī par vienu Bauskas novada pašvaldības teritorijā deklarētu 

izglītojamo, īstenojot bērnu obligāto sagatavošanu pamatizglītības ieguvei.  

Šis lēmuma projekts un izmaksas piemērojamas no šī gada 1. janvāra līdz 31. decembrim. 

Sarunā pie iepriekšējā lēmuma projekta jau tika minēts, ka mums novadā nav šādas te izmaksas, 

ne 2023. ne 2024. gadā, bet atbilstoši MK  noteikumiem ir jāapstiprina un tādēļ arī šāds lēmums 

sagatavots. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Guntis Kalniņš) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par 

pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē”. 

 

 

17.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

 

(Z.Kārkliņa) 

 

Ziņo: Zaiga Kārkliņa. 

Saskaņā ar Ministru kabineta 2015. gada 8. decembra noteikumiem Nr. 709 “Noteikumi 

par izmaksu noteikšanas metodiku un kārtību, kādā pašvaldība atbilstoši tās noteiktajām vidējām 

izmaksām sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātajai izglītības iestādei” ir 

aprēķināts, ka Bauskas pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs pirmsskolas izglītības 

programmas īstenošanai bērniem no pusotra līdz četru gadu vecumam vidējās izmaksas ir 

419,71 EUR mēnesī. 

Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija saistošie noteikumi Nr. 10 “Par pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanu Bauskas novadā” nosaka kārtību, kādā Bauskas novada pašvaldība 

piešķir pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam, kurš 

reģistrēts normatīvajos aktos noteiktajā kārtībā un sniedz pilna laika bērnu uzraudzības 

pakalpojumu par vienu bērnu no pusotra gada vecuma līdz četru gadu vecumam. Šo noteikumu 

35. punkts nosaka, ka atbalsta apmēru katram budžeta gadam apstiprina Bauskas novada dome.  

Sagatavotais lēmuma projekts paredz noteikt pašvaldības atbalstu 125,91 EUR mēnesī, kas 

ir 30 % no vidējās izmaksas pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs pirmsskolas izglītības 

programmas īstenošanai bērniem no pusotra līdz četru gadu vecumam. Pašvaldības atbalsta 

apmērs piemērojams privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem, kurš sniedz pilna 

laika bērnu uzraudzības pakalpojumu, kas sniegti no 2025. gada 1. janvāra līdz 2025. gada       

31. decembrim. Z.Kārkliņa piebilst, ka ne iepriekšējā gadā, ne  2023. gadā nebija šāda te 

pakalpojuma.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 
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Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu “Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu 

uzraudzības pakalpojuma sniedzējam”. 

 

 

18.p. 

Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, Skaistkalnē iegādi. 

 

(D.Šileika, A.Mačeks, R.Ābelnieks, V.Čačs) 

 

Ziņo: Dace Šileika. 

Bauskas novada pašvaldībā ir saņemts personas iesniegums ar piedāvājumu no kopīpašuma 

un Bauskas novada pašvaldībai ar piedāvājumu izbeigt kopīpašumu un  Bauskas novada 

pašvaldībai  iegādāties 8/25 domājamās daļas no nekustamā īpašuma adresē Skolas iela 1, 

Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā. Bauskas novada pašvaldībai pieder 17/25 domājamās daļas no 

ēkas.  Piedāvātā pirkuma cena – 25000 EUR. Šajā kopīpašumā izvietota Skaistkalnes pagasta 

nodaļa, tai skaitā klientu apkalpošanas centrs un arī bibliotēka. Ēka atrodas labā atrašanās vietā, 

centrā, līdz ar to tur ir arī dažādi sabiedrisko pakalpojumu sniedzēji. Esošais īpašums apsekots. 

Šobrīd fiziskās personas īpašumā ēkas 1. stāvā nav neviens uzņēmējs, 2.stāvā tiek sniegti 

skaistumkopšanas pakalpojumi. D.Šileika piebilst, ka līdz šim arī pašvaldība izmantojusi šīs 

fiziskās personas telpas. Ēkā nav atdalīta izeja uz 2. stāvu, lai tur nokļūtu, ir jāiet tikai pa vienu 

ieeju, līdz ar to tas ir diezgan sarežģīti. Nākotnē primāri vēlētos pirmajā stāvā izvietot doktorātu, 

lai uzlabotu šo pakalpojumu pieejamību un visi šie sabiedriskie pakalpojumi atrastos vienuviet – 

pagasta nodaļa, klientu apkalpošanas centrs, bibliotēka. Līdz ar to rosina pašvaldībai pirkt 8/25 

domājamās daļas no minētā nekustamā īpašuma par iesniegumā norādīto piedāvāto cenu. 

Lēmuma projektā noteikts, ka Vecumnieku apvienības pārvaldei jāveic īpašuma novērtēšanu. Ja  

novērtētā cena būs zemāka nekā piedāvā cena, tad  jārosina to pirkt par zemāko cenu, līdzekļus 

paredzot no pašvaldības budžetā plānotajiem līdzekļiem no sadaļas “Līdzfinansējums Eiropas 

Savienības fondu un citiem projektiem”.  

A.Mačeks paskaidro, ka plānots startēt  ģimenes atbalsta labiekārtošanas projektā. Šis ir 

izskatīts un iekļauts izvērtētajā sarakstā. Šī ir primārā prakses vieta, bija skatīta arī sekundārā.  

R.Ābelnieks izsakās, ka lēmuma projekts ir atbalstāms, vienīgi izsaka priekšlikumu to 

padarīt latviskāku, aizstājot svešvārdu “lokācija” ar vārdiem “atrašanās vieta”. A.Mačeks 

pateicas par aizrādījumu, aicina tam  pievērst uzmanību.  

V.Čačs: jautā, cik reāli tur ir kvadrātmetru? D.Šileika atbild, ka  kopējā ēkas platība ir 797 

kvadrātmetri, pērkamā – mazāk par pusi.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, 
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Skaistkalnē iegādi”.  

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada domes 19.12.2024. lēmuma Nr.591 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai” atcelšanu. 

 

(B.Leitlante) 

 

Ziņo: Baiba Leitlante. 

Bauskas novada dome 2024. gada 19. decembrī, pamatojoties uz personas iesniegumu,       

pieņēmusi lēmumu par pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai un noteikusi īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu 

cenu. 2025. gada 29. janvārī pašvaldībā saņemts personas iesniegums, ar kuru viņa atsauc savu 

atsavināšanas ierosinājumu paskaidrojot, ka dzīvokli nevarēs izpirkt radušos veselības problēmu 

dēļ un turpinās to īrēt.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada domes 19.12.2024. 

lēmuma Nr.591 “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu atsavināšanai” 

atcelšanu”. 

 

 

20.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 31.janvāra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu”. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

 

Bauskas novada dome 2019. gada 31. janvārī pieņēma lēmumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu”,  pārdodot  to par brīvu cenu atsavināšanas ierosinātājai. 2025. gada 8. janvārī 

Bauskas novada pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā atsakās iegūt īpašumā minēto 

dzīvokli, kā arī atsakās no dzīvokļa īres, apsolot dzīvokli atbrīvot līdz 2025. gada 26. janvārim. 

Pēc dzīvokļa atbrīvošanas konstatēts, ka tas nav dzīvošanai derīgā stāvoklī un pašvaldības vai to 

iestāžu funkciju nodrošināšanai nav nepieciešams. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Juris Krievs) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2019.gada 31.janvāra lēmumā “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu””.  

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 21., 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 

29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45. un 46. lēmumu 

projektiem. 

Komitejas locekļi piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu.  

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Juris Krievs) 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 40-5, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Rīgas iela 40-5, Bauska, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 8-10, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Skolas iela 8-10, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Uldzes”-6, Grenctāle, 

Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Uldzes”-6, Grenctāle, Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

24.p. 

Par nekustamā īpašuma „Jaunrupuļi” Brunavas pagastā sastāvā esošās zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ domājamās daļas, atsavināšanu. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma „Jaunrupuļi” Brunavas pagastā 

sastāvā esošās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ 

domājamās daļas, atsavināšanu”. 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jasmīni”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Jasmīni”, Ceraukstes pagastā atsavināšanu”. 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kukšukrogs”, Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kukšukrogs”, Viesturu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, 

dzīvojamajā mājā “Skujukrogs”, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Nr.3, dzīvojamajā mājā “Skujukrogs”, Rundāles pagasts 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Zemzari”- 44, Pilsrundāle, 

Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-

dzīvokļa “Zemzari”- 44, Pilsrundāle, Rundāles pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu”. 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalna Pelši”, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kalna Pelši”, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 

6”-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 6”-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-2, 

Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Rīgas iela 18-2, Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Eglaines”-5, Kurmene, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Eglaines”-5, Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 9-8, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Liepu iela 9-8, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Beibeži 5”-8, Beibeži, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Beibeži 5”-8, Beibeži, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Lapu iela 9, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Lapu iela 9, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 53B k-9, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Baldones iela 53B k-9, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Paozoli 7”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “Paozoli 7”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolēni 34”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “Ozolēni 34”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Sosti 1”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “Sosti 1”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Bumbieru iela 13, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Aroniju iela 7, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 95", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma "Jaunzemgale 95", Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Aveņu iela 16, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 41", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma "Paozoli 41", Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 
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46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma G.k. Dzirnavu iela 130, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma G.k. Dzirnavu iela 130, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

47.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 27.maija lēmumā Nr. 139 (prot. Nr. 6, 

16.p.) "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu". 

 

(L.Vasiļauska, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

 

Ziņo: Līga Vasiļauska. 

Nepieciešams veikt grozījumus 2021. gada 27. maija lēmumā par telpu iznomāšanu 

Pilsonības un migrācijas lietu pārvaldei. Ir mainījušies apstākļi, ir izveidota Bauskas apvienības 

pārvalde, kura mitinās telpās Uzvaras ielā 6,  līdz ar to PMLP ir jānodod mazāks telpu skaits 

nekā bija paredzēts sākotnējā lēmumā. Jāmaina lēmumā norādītā platība no 109,4 m2 uz 82,6 m2.  

Lūgums apstiprināt sagatavoto lēmuma projektu un piekrist iznomājamo telpu platības 

korekcijai. 

G.Kalniņš jautā, vai tā būs vienīgā izmaiņa šajā līgumā, līgums slēgts 2021. gadā, nav 

pievienotas telpu nomas maksas. L.Vasiļauska: telpu nomas maksa tiek aprēķināta atbilstoši 

metodikai, tā tas arī tiek šobrīd darīts. Līdz šim par telpu nomu bija aprēķināts izcenojums 7,12 

EUR/m2 Uzvaras ielā 3, savukārt, šī brīža aprēķinātais izcenojums  ir 5,39 EUR/m2. Tas ir par 

nepilniem 2 EUR mazāks nekā šobrīd maksā PMLP. G.Kalniņš norāda, ka tas ir Uzvaras ielai 6. 

L.Vasiļauska: jā, mēs arī šobrīd runājam par telpu nomu Uzvaras ielā 6, jo PMLP ar 3. martu 

plāno pārcelties uz šīm telpām. Kā klientu pieņemšanas vietai pārcelšanās varētu būt ar aprīli, jo 

jāveic vēl iepriekš remonts. G.Kalniņš: kurā dokumentā fiksēsies aprēķinātais pēc metodikas – 

līgumā vai pieņemšanas-nodošanas aktā? L.Vasiļauska: šī sadaļa jau 2021. gadā tika noteikta, to 

nemaina. G.Kalniņš norāda, ka, ja mainās īres maksa, to izmaina arī līgumā. L.Vasiļauska atbild, 

ka īres maksa nemainās, īres maksas aprēķināšanas metodika tika noteikta jau 2021. gadā. 

A.Mačeks: kā nemainās? Tikko iepriekš ziņojumā tika teikts, ka par Uzvaras ielu 6 aprēķināts  

7,21 EUR, kas bija fiksēts līgumā. L.Vasiļauska atbild, ka līgumā netika norādīts precīzs cipars,  

bet norādīts, ka aprēķins tiek veikts atbilstoši metodikai. G.Kalniņš: bet ja PMLP iet uz tām 

telpām, tad atbilstoši metodikai būtu jāizrēķina. L.Vasiļauska atbild, ka tas ir izrēķināts, to var 

pielikt pielikumā. A.Mačeks norāda, ka visām telpām, ko pašvaldība izīrē, lēmuma projektos 

norādīts telpu izcenojums, par kādu tiks īrēts. Tiek lemts par izīrēšanu, kvadrātmetriem un par 

cenu, un tam būtu jāfigurē arī līgumā. Cenai ir jābūt norādītai lēmuma projektā, ir konsekventi 

jāskatās uz visiem vienādi. L.Vasiļauska atbild, ka te ir atšķirība – iznomāšanas noteikumi 

nosaka gadījumus, kuros šī nomas maksa ar domes lēmumu ir jāapstiprina domei, un gadījumus   

kad ir jāaprēķina pēc metodikas, telpu noma PMLP ir gadījums, kad ir jāaprēķina pēc metodikas. 

A.Mačeks norāda, ka pēc metodikas apstiprina arī visus sagatavotos izcenojumus, tāpēc aicina  

lēmuma projektā līdz domes sēdei norādīt šīs cenas. Jautā, vai deputāti atbalsta šādu 

priekšlikumu. Uz L.Vasiļauskas jautājumu, vai lēmuma projektā iekļaujams punkts ar norādītu 

nomas maksu, A.Mačeks atbild apstiprinoši.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu “Par grozījumiem Bauskas 

novada domes 2021.gada 27.maijā lēmumā Nr. 139 (prot. Nr. 6, 16.p.) 

“Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā 

nomu””. 

 

48.p. 

Par atsavināšanas tiesību izmantošanu dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā piespiedu 

dalītā īpašuma izbeigšanai. 

 

(D.Platonova) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

Bauskas novada pašvaldībai pieder nekustamais īpašums – dzīvoklis Mēmeles ielā 8 - 6, 

Bauskā,  kas sastāv no dzīvokļa ar kopējo platību 34,5 m² un 345/2602 domājamām daļām no 

dzīvojamās mājas, kura atrodas uz fiziskai personai piederošas zemes. Pamatojoties uz mājas 

dzīvokļu īpašnieku iesniegumu, Bauskas novada dome 2024. gada 19. decembrī pieņēma 

lēmumu ”Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu”, kurā noteiktas mājai Mēmeles ielā 8, Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemes 

gabala robežas un platība. Pašvaldībā saņemts Valsts zemes dienesta Kurzemes reģionālās 

pārvaldes 2025. gada 22. janvāra paziņojums, kurā paziņota daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas 

Mēmeles ielā 8, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemes gabala cena un informācija par 

daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas katra dzīvokļa īpašuma sastāvā ietilpstošās kopīpašuma 

domājamās daļas apmēram atbilstošo atsavināmās zemes platību un atsavināšanas cenu. 

Pašvaldībai piederošajam dzīvoklim noteikta atsavināšanas cena EUR 928,66. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par atsavināšanas tiesību izmantošanu 

dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā piespiedu dalītā īpašuma 

izbeigšanai”. 

 

Sēdi beidz 2025. gada 20. februārī plkst. 11.13. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks   Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 
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